
DU-RM.0012.39.2020

Protokół z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej z dnia 25 sierpnia 2020 r. 

Tryb  zwołania: Komisja  zwołana  przez  Przewodniczącą  Rady  Miejskiej,  w  związku  z
zaopiniowaniem projektów uchwał
Prowadzący obrady zdalne: Przewodnicząca  komisji Monika Pawlik

Porządek obrad: 1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

Czas trwania posiedzenia: 0:13(15:00 do 15:13)

Frekwencja Radnych:

• Zofia Bazańska
• Jarosław Delska
• Łukasz Wesołowski 

Nieobecni:
• Barbara Strzelecka
•Barbara Wszołek
• Irena Owczarz

Kierownictwo Urz  ędu:  

•Burmistrz – Zbigniew Szaleniec
•Skarbnik- Bogusława Tanhojzer
Pozostałe osoby:
• Naczelnik Wydziału Rozwoju i Funduszy zewnętrznych- Małgorzata Skiba
•Naczelnik Wydziału Edukacji i Polityki Społecznej- Elżbieta Bazańska-Wolska

Ustalenia i Rozstrzygnięcia:

Pozytywnie zaopiniowano projekty:

Projekt Nr 98  w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miast Czeladź na
lata 2020-2035
Projekt Nr  99  w sprawie zmian w budżecie miasta Czeladź na rok 2020
Projekt  Nr  96  w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej  dla  Powiatu  Będzińskiego na
realizacje  zadania  „Przebudowa  chodnika  w  ciągu  drogi  powiatowej  4711S-  ul.
Nowpogońska w Czeladzi” 
Projekt Nr 97 w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie
Sosnowiec  na  działania  związane  z  profilaktyką  i  rozwiązywaniem  problemów
alkoholowych na rzecz osób z problemem alkoholowym z terenu miasta Czeladź w 2020
roku



M.Pawlik-  Witam  wszystkich  bardzo  serdecznie  na  posiedzeniu  Komisji  Finansowo-
Budżetowej,  witam  Pana  Burmistrza,  witam  naczelników,  pracowników  urzędu  i
szanownych  radnych.  Mamy  4  projekty  uchwał  do  zaopiniowania.  Zacznę  od
najważniejszych do zaopiniowania, projekt w spawie zmian w budżecie na 2020 rok oraz
zmian WPF. Proszę o wprowadzenie panią Skarbnik. 

Skarbnik-  Szanowni  Państwo  projekt  został  przygotowany  w  związku  z
przyznaniem dodatkowej subwencji  oświatowej  na wyposażenie szkół,  pozostałe
zmiany to przeniesienia między rozdziałami aby zapewnić funkcjonowanie oświaty.
Kwota  50.000  zł  z  przeznaczeniem  na  pokrycie  kosztów  pobytu  mieszkańców
Czeladzi w izbie wytrzeźwień dla miasta Sosnowiec. Zwiększenie dochodów o 156
200 zł z tytułu zwrotu za nakłady poniesione na modernizację oświetlenia na ul.
Grodzieckiej. Zmiany WPF to wynika bezpośrednio ze zmian w budżecie a także,
że część imprez się nie odbyła dodano nowe przedsięwzięcie Kultura w mieście –
organizacja imprez. 

M.Pawlik-  czy  są  pytania  do  tych  dwóch  projektów?Przechodzimy  do głosowania
Projektu Nr 98  w zmiany w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Miast  Czeladź na lata
2020-2035

Głosowanie:

za-4

przeciw-0

wstrz-0

ilość radnych w komisji:7
ilość radnych podczas głosowania:4
Opina pozytywna

M.Pawlik-  Projekt Nr 99 w sprawie zmian w budżecie miasta Czeladź na rok 2020

Głosowanie:
Za-4

Wstrz-0

Przeciw-0

ilość radnych w komisji:7

ilość radnych podczas głosowania:4

Opina pozytywna



M.Pawlik-   Projekt  Nr  96  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu
Będzińskiego  na  realizacje  zadania  „Przebudowa  chodnika  w  ciągu  drogi  powiatowej
4711S- ul. Nowopogońska w Czeladzi”. Powiat będziński wspólnie z naszą gminą będzie
realizować tą inwestycje. Na powyższe zadanie przewidziano w budżecie Powiatu kwotę
60 000,00zł, natomiast w naszym budżecie została zaplanowana kwota 50 000,00 zł.

Burmistrz-  uzupełnię  o  jaką  inwestycje  chodzi,  wzdłuż  parku  Prochownia  jest  bardzo
zdewastowany chodnik,  udało się przekonać powiat by to zrealizować. Stąd prośba aby
dołożyć do tej inwestycji 50.000 zł. W ramach tych środków ma być poprawiony most na
ul.  Dehnelów. Staramy się pomagać powiatowi aby te inwestycje,  które są ważne były
szybko realizowane.

Ł.Wesołowski- to przejście to jest przy Netto?

Burmistrz- przy ul. Krakowskiej

M.Pawlik-  Przystępujemy do głosowania Projektu Nr 96 w sprawie udzielenia pomocy
finansowej  dla  Powiatu  Będzińskiego  na  realizacje  zadania  „Przebudowa  chodnika  w
ciągu drogi powiatowej 4711S- ul. Nowopogońska w Czeladzi”. 

Głosowanie:
Za-4

Wstrz-0

Przeciw-0

ilość radnych w komisji:7

ilość radnych podczas głosowania:4

Opina pozytywna

M.Pawlik-   Projekt  Nr  97  w sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej  Gminie  Sosnowiec  na  działania  związane  z  profilaktyką  i  rozwiązywaniem
problemów  alkoholowych  na  rzecz  osób  z  problemem  alkoholowym  z  terenu  miasta
Czeladź w 2020 roku. Z tego co wiem mamy zawartą taką umowę. 

Burmistrz- wspieramy gminę Sosnowiec, ale wspieramy naszych petentów, którzy sami
powinni  płacić  za  izbę  wytrzeźwień.  Gdybyśmy  nie  zapłacili  tych  pieniędzy  to  by  nie
przyjmowali naszych petentów. Już w tej sprawie interweniowano u nas aby te pieniądze
przekazać. 

Ł.Wesołowski- czy to jest jakoś rozliczane?



Burmistrz- ta ilość ludzi, którzy są dowożeni to się sumuje, nie wiem czy było w ubiegłym
roku 100.000 zł przeznaczone, tych ludzi w tym roku korzysta więcej. Limit wyczerpiemy to
trzeba dopłacić.

M.Pawlik- czy mamy jakąś statystykę?

Burmistrz- upominamy naszą straż miejską aby tych ludzi wozić do domów, ale policja już
nie chce tego robić. W tym roku jest więcej petentów korzystających. W budżecie miasta
na 2020 zaplanowaliśmy 50.000 zł.

B.Zawiła- teraz dajemy im jakby drugą transzę. To nie są nasi mieszkańcy w 100% ale
wszyscy, którzy zostaną złapani pijani w naszym mieście. 

Burmistrz- problem się pojawia, kiedy są mieszkańcy innych miast.  Ne rozliczamy się
między miastami.

M.Pawlik- Przechodzimy do głosowania  Projektu  Nr  97  w sprawie  zmiany uchwały  w
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie  Sosnowiec  na  działania  związane  z
profilaktyką  i  rozwiązywaniem  problemów  alkoholowych  na  rzecz  osób  z  problemem
alkoholowym z terenu miasta Czeladź w 2020 roku.  

Głosowanie:
Za-4

Wstrz-0

Przeciw-0

ilość radnych w komisji:7

ilość radnych podczas głosowania:4

Opina pozytywna

M.Pawlik-  Dziękuję. Wyczerpaliśmy porządek obrad. Czy są jakieś pytania?

J.Deleska- czy miasto w bieżącym roku już wyemitowało obligacje?

Skarbnik- nie, jeszcze nie przeprowadzaliśmy konkursu

M.Pawlik – Dziękuje. Zamykam posiedzenie komisji. 



Protokołowała             

Przewodniczący

Milena Kubasik- Janicka               Monika Pawlik

Data napisania protokołu :26.08.2020

Data podpisania protokołu :...........................…

Data przekazania protokołu do BIP : …........…
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